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Gorjuša, 15. 3. 2025
Zapisnik rednega občnega zbora JZS

Dnevni red
1. Izvolitev organov občnega zbora

• predsednik delovnega predsedstva
• član delovnega predsedstva (2)
• član verifikacijske komisije (2)
• zapisnikar
• overovatelj (2)

2. Potrditev dnevnega reda

3. Poročila:
• PredsednikJZS
• vodje strokovnih služb: JRS, Kataster jam, izobraževalna služba, služba za varstvo 

jam, varnostno-tehnična služba, služba za jamsko in tehnično potapljanje, služba 
za šport, služba za jamski turizem

• tajnik
• blagajnik
• uredniki: Jamar, Naše jame, knjižnica, spletna stran, e-poštni dopisni seznam
• komisije: inventurna komisija, komisija za priznanja, stiki s tujci
• nadzorni odbor

4. Predstavitev zaključnega računa

5. Razprava o poročilih

6. Potrditev poročil in zaključnega računa

7. Plan dela in finančni načrt za prihodnje leto

8. Članarina in naročnina na revije

9. Razno

Občni zbor se je pričel ob 9:54. Prisotni so predstavniki 20 društev od 36.

Ad 1
Predlagano delovno predsedstvo:
Predsednik: Miha Čekada
Člana:

• Damijan Potrpin
• Sašo Finžgar

Zapisnikar: Marko Erker
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Verifikacijska komisija:
• Emil Nemec
• Damjan Gerl

Overovatelja:
• Silvo Ramšak
• Anton Della Schiava

Sklep 1/1: Sprejme se predlagano delovno predsedstvo.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Ad 2
Pred začetkom smo se spomnili jamarjev, ki so nas zapustili v preteklem letu, še posebej Andreja 
Mihevca in Draga Korenča.

Verifikacijska komisija je ugotovila, da je občni zbor sklepčen s prisotnimi 20 člani od 36.

Sklep 2/1: Dnevni red je sprejet v nespremenjeni obliki.
Dnevni red je bil soglasno sprejet.

Ad 3
Predsednik JZS je pozdravil navzoče in podal svoje poročilo. Po napetem začetku smo leto končali 
uspešno. Zahvalil se je članom predsedstva in vodjem komisij, ki so svoje delo opravljali brez plačila. 
Poudaril je, da smo uspešno dobili potrjene anekse k pogodbi JRS, ki vključujejo razvoj zaščite za 
glavo, razvoj nove tehnologije jamarske komunikacije in digitalizacijo katastra. Uspešno je bi izpeljan 
jamarski tabor na Kaninu, preko 250 ur je bilo namenjeno čiščenju in vzdrževanju Doma Petra 
Skalarja. Omenil je, da je še posebej razočaran nad sestanki na Ministrstvu za naravne vire in prostor, 
kjer ni napredka. Jamarstvo vpisujemo na seznam nesnovne kulturne dediščine. Stalne jamarske 
razstave v Bovcu nam zaradi spremembe finančnih pogojev ni uspelo postaviti. Izobraževalna služba 
je izpeljala vikend izobraževanja in povezovanja. Dobili smo tudi prvi slovenski priročnik reševanja iz 
jam.

Vodja JRS je predstavil delo JRS v letu 2024. Zahvalil se je ožji ekipi, ki je sodelovala pri pripravi 
priročnika. V preteklem letu je JRS izpeljala preko 370 aktivnosti. Sodelovanje z Upravo za zaščito in 
reševanje je dobilo nov zagon. Začeli smo sodelovati z Jamsko reševalno službo Premogovnika 
Velenje. Predstavil je nekaj aktivnosti s poudarkom na Dnevih Mirana Bogataja, Srečanje rudniških 
reševalnih služb, spust Božičkov, vzdrževanje Doma Petra Skalarja, srečanje ECRA. Predstavil je tudi 
intervencije preteklega leta. Pohvalil je medicinsko ekipo, ki je izpeljala tečaj Speleo Trauma Care 
(STC). V letu 2024 je bilo izobraženih 10 jamarskih reševalcev pripravnikov in 4 jamarski reševalci.

Vodja Katastra je podal poročilo Katastra jam JZS. Omenil je aktivnosti, oddane zapisnike in probleme 
pri tem. Predstavil je status projektov, Spletnega katastra jam JZS, označevanja jam in načrte za 
prihodnost. Formularja z obveznostmi tujcev ni uspel pripraviti.
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Vodja izobraževalne službe je podal svoje poročilo. Izpeljali smo 2 roka izpitov: prvega v Ajdovščini se 
je udeležilo 25 pripravnikov, 17 USJD in 3 jamarji na vstopnem preverjanju za inštruktorje. Na drugem 
roku je bilo prisotnih 11 pripravnikov, 6 USJD in 1 na vstopnem preverjanju v Domžalah. Ugotavlja, da 
je število izobraženih jamarjev po letih približno konstantno. 12 od 19 aktivnih inštruktorjev se je 
zbralo na zboru inštruktorjev v Sežani. Tam smo se pogovarjali o razlikah med manualnimi in 
polavtomatskimi zavorami. Sklep je bil, da IS JZS priporoča uporabo polavtomatskih zavor. 
Organiziran je bil vikend izobraževanja in povezovanja z usposabljanji, delavnicami in predavanji. 
Novost je nov rok izpitov, ki je namenjen predvsem kandidatom za USJD. V pripravi je zbor 
inštruktorjev. Zahvaljuje se inštruktorjem, ocenjevalcema za varstvo jam in predsedniku JZS.

Vodja službe za varstvo jam je podal poročilo svoje službe. Projekt registra onesnaženih jam se bliža 
koncu. Spremljal je nekaj 10 parametrov onesnaženosti jam. 3032 jam je klasificiral kot onesnažene. 
Apeliral je na zapisnikarje, da tudi ob registraciji jam oddajajo H-zapisnike, ki bodo v kratkem 
prenovljeni. V jamah je veliko kadavrov, v več kot 10 % onesnaženih jam so nevarni odpadki, tudi 
NUS, v več kot 50 % so odpadki nevarni zdravju. Človeški ostanki so omenjeni v več kot 200 jamah. Pri 
100 jamah je primerjal stanje v zapisnikih s stanjem na terenu. Poleg tega je sodeloval tudi na drugih 
aktivnostih, predvsem pri spremljanju sprememb zakonodaje, ki tako ali drugače vpliva na jamarstvo 
in jame.

Vodja Varnostno-tehnične službe je podal svoje poročilo. Glavni projekt je bil razvoj zaščite za glavo, 
ki je trenutno v fazi testiranja drugega prototipa. To je bilo predstavljeno na srečanju ECRA, kjer si je 
ogledal tudi sistem reševanja z malim številom reševalcev. Drugi projekt je bil sodelovanje z IS JZS 
glede razlik med zavorami. Sodeloval je z društvi in posameznimi jamarji, ki so imeli tehnična 
vprašanja. Je član ekipe JRS za reševanje iz grajenega okolja.

Vodja Službe za jamsko in tehnično potapljanje je poslal poročilo, tu pa ni bil prisoten.

V.d. vodje službe za šport (predsednik JZS) je podal poročilo službe za šport. V lanskem letu sta bili 
izpeljani dve tekmovanji v žimarjenju. Zahvalil se je organizatorjema.

Vodja službe za jamski turizem je podal poročilo. Sodeloval je z društvi, ki upravljajo turistične jame, 
in sledil spremembam v zakonodaji.

Tajnik je predstavil svoje delo, ki je brez posebnosti.

Blagajnik je poslal svoje poročilo, a žal se občnega zbora ni mogel udeležiti. Ker je poročilo objavljeno, 
ga nima smisla prebirati.

Urednik revije Jamarje povedal, da je razočaran, da revije še ni. V preteklem letu člankov preprosto 
ni bilo dovolj. Naslednja številka je trenutno v lekturi. Predlaga, da se v prihodnje revijo naroči, plača 
se jo pa ob izidu.

Urednik revije Naše jame ima podobne razloge za neizhajanje revije kot predhodnik. Članki se le 
počasi nabirajo. Načrtuje izid v jeseni.
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Urednik spletne strani in skrbnik dopisnega seznama ni bil prisoten.

Predsednik inventurne komisije ni bil prisoten.

Predsednik komisije za priznanja je podal poročilo o delu, ki je potekalo brez posebnosti in v skladu s 
statutom.

Predstavnik za stike s tujci ni bil prisoten.

Knjižničar ni bil prisoten.

Vodja nadzornega odbora je podal poročilo nadzornega odbora. Pohvalil je tajnika, dodatno 
financiranje projektov, vikend izobraževanja in povezovanja, delo na Domu Petra Skalarja in 
mednarodne aktivnosti JRS in SVJ. Pohvalno je tudi večje plačevanje članarin. Nekoliko slabše je na 
strani še vedno zastarele spletne strani JZS, neizhajanje Naših jam in pasivnost službe za šport. 
Obravnavali so pritožbo jamarskega reševalca. Glede financ ni večjih pripomb. V razmislek je podal 
predlog zaposlitve dobrega sekretarja.

Ad 4
Predsednik delovnega predsedstva je na prošnjo blagajnika ob njegovi odsotnosti predstavil zaključni 
račun.

Ad 5
JD Sežana je prosil za predstavitev finančnega stanja - kratkoročnih obveznosti, kar naj bi dobili od 
računovodskega servisa. Zanimalo ga je zakaj že tretje leto ni dobil tega odgovora in katere točno te 
obveznosti so. Predlagal je, da sestavi natančno vprašanje, ki bi ga blagajnik posredoval 
računovodskemu servisu. Predsednik delovnega predsedstva je bil mnenja, da je JD Sežana odgovore 
lansko leto dobilo. Predsednik JZS je poudaril, da je na reviziji URSZR JZS bila celo izpostavljena kot 
primer dobre prakse. Obljubil je, da bo vprašanje JD Sežana posredoval računovodkinji, odgovor pa 
društvom. Društva naj v naslednjih 14 dneh na predsednika naslovijo podobna vprašanja, ki jih še 
zanimajo, ta pa bo poskrbel za odgovore. JK NM je komentiral, da je bilo vprašanje JD Sežana 
nepotrebno.

JK Kamnik je JZS prosil za to, da se na spletni strani JZS nameni mesto za objave društev.

JD Rakek je prosilo blagajnika, da račune in potrdila o plačilih pošilja sproti, brez prošenj. Rešiti je 
potrebno tudi naročnine. JD Sežana je komentiralo, da bi bilo boljše, da za revije do izida ne bi izdali 
računa, ampak le predračun.

Ad 6
Poročila smo sprejemali v kompletu, posebej pa zaključni račun.

Sklep 6/1: Potrdi se vsa predstavljena poročila v paketu.
Sklep je bil soglasno sprejet.

4



Sklep 6/2: Zaključni račun se potrdi.
Sklep je bil sprejet z 18 glasovi za in dvema vzdržanima.

Prekinitev za kosilo ob 12:00.

Ad 7
S to točko smo nadaljevali ob 12:50, po kosilu.

Predsednik JZS je predstavil kratek program. Želi si pridobiti sredstva za stalno jamarsko razstavo v 
Bovcu. Želi si priročnik za jamarstvo in razširitve priročnika za reševanje iz jam. Klemen Mihalič bo 
organiziral vseslovenski jamarski tabor, ki bo 12. - 14. 9. 2025 pred Divaško jamo; organizator je 
predstavil svojo idejo. Tam bi bila tudi podelitev priznanj JZS.

JD Rakek zanima znesek, ki bi ga JZS namenila zaposlenemu. Predsednik je odgovoril, da je ta odvisen 
od profila zaposlenega.

JK Borovnica je izrazil pomislek glede zaposlitve - če dobimo dodatna sredstva, OK, če bi se s tem 
bremenilo društva, se s tem ne strinja.
Kdaj bo potekalo izobraževanje za vodenje po neturističnih jamah? JZS je na Ministrstvo za naravne 
vire in prostor oddala svoj predlog, tam pa se še ne morejo odločit niti tega katere jame bodo za to 
namenjene. Čakamo tudi na podzakonske akte.
Od kod so obljubljena sredstva za financiranje digitalizacije katastra? Predsednik je odgovoril, da od 
Uprave za zaščito in reševanje.

JD Sežana je mnenja, da je tema neturističnih jam še kako pomembna in je skrbništvo in nadzor nad 
vsemi jamami potrebno urediti. Predlaga sklic sestanka in poenotenja zainteresiranih društev. 
Predsednik se z društvom strinja, boji pa se, da država ne bo šla v želeno smer. Ministrstvo je že 
reagiralo v smeri, ki ustreza le nekaj jamam.
JK Novo mesto meni, da je skrbništvo potrebno za vse jame, ne le turistične.

Ad 8
Predsednik JZS je predlagal, da članarina ostane enaka. Jamar tudi ostane po enaki ceni.

JK Borovnica je izrazil vprašanje glede plačevanja Jamarja - pred OZ in predplačilo. Urednik Jamarja 
predlaga, da se približno mesec pred izidom društva pozove k plačilu. Še vedno velja, da je do izida 
predplačilo. V prihodnje se bi izdajalo predračune, po plačilu in dostavi pa račune. Urednik Jamarja je 
povedal, da se s ceno 10 € pokrije tisk revije. Za številko, ki je v izhajanju, naročnina ostaja enaka kot 
doslej, za bodoče predlagamo enotno ceno 10 €.

Sklep 8/1: Članarina za leto 2026 ostane 100 € na društvo. Prispevek na člana ostane enak v 
višini 1 €.
Sklep je bil soglasno sprejet.
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Sklep 8/2: Naročnina za bodoče revije Jamar je enotna 10 €.
Sklep je bil sprejet z 19 glasovi za in 1 vzdržanim.

Ad 9
Tekmovanje bo letos tudi v Borovnici. O tem bo JK Borovnica društva še obvestil.
JK Kraški krti nas je povabil na srečanje v Gorici.

JD Rakek je vprašalo kaj je s kolektivnim zavarovanjem za preteklo leto. Predsednik JZS je odgovoril, 
da bo po podpisu police društvo o tem obvestil. Plačilo je potrebno pred izstavitvijo potrdil o plačilu, 
do plačila ni zavarovan nihče.
JK Novo mesto je predlagalo, da se tečajnike zavaruje ob vpisu. Predsednik JZS je odgovoril, da počasi 
premikamo datum začetka zavarovanja proti začetku leta.

Občni zbor se je zaključil ob 13:40.

Predsednik delovnega predsedstva Zapisnikar

Miha Čekada Marko Erker

Overovatelja
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Priloga 1:
Prisotna društva:

1. JK Borovnica
2. JK Brežice
3. JD Carnium Kranj
4. DZRJ Simon Robič Domžale
5. ŠD Grmada
6. JK Kamnik
7. KJ Kostanjevica na Krki
8. KPJ, Klub potapljačev in jamarjev
9. DZRJ Kranj
10. JK Kraški krti
11. JK Krka
12. JD Logatec
13. JK Novo mesto
14. JK Črni galeb Prebold
15. JD Rakek
16. DZRJ Ribnica
17. JD Sežana
18. DRP Škofja Loka
19. JK Temnica
20. JK Železničar
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